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A El Masnou hem reunit una directiva, una presidenta, una entrenadora, una jugadora i

una àrbitra per a que analitzin quin paper té actualment la dona en el món del futbol.

En motiu del Dia Internacional de la Dona, avui dilluns 8 de març de 2021, destaquem

l’evolució i el paper que estan tenint totes les dones en el futbol i futbol sala català. Per

això, ens hem desplaçat al camp de futbol del CD Masnou per parlar amb cinc dones

que ostenten diferents càrrecs i saber com viuen el seu dia a dia en el món de l’esport.



La vicepresidenta del CD Masnou, Maria Ramos, explica que l’evolució “ha anat molt a

poc a poc, però amb grans expectatives. En el Maresme tenim moltes presidentes que

han arribat al càrrec gràcies al seu esforç. Ara bé, necessitem més gent oberta de ment i

el recolzament de la part masculina”.



La presidenta de l’AE Foc, Ona Niubó, assegura que “el paper de la dona en el món del

futbol està canviant molt, cada vegada hi ha més dones amb responsabilitat, i això és

molt favorable, ja que estem buscant la paritat en el futbol i a l’esport en general. Com

més noies i dones hi hagi al món del futbol, abans aconseguirem aquesta paritat”.



Per la seva banda, l’àrbitre de la Tercera Divisió Nacional de futbol sala Ivette Agell

comenta que “el paper de la dona al futbol sala ha evolucionat bastant, ens donen a

conèixer, ens incentiven per a que hi formem part, que hi participem, i ens engloben en

el conjunt d’homes i dones. Ara bé, tot i que la campanya #ORGULLOSA ha ajudat molt,

faltaria una mica més de visibilitat, sobretot, en l’arbitratge femení”.



L’entrenadora del CE Premià Ariadna Font creu que “s’ha evolucionat, però queda molt

per fer. Gràcies a la Federació Catalana de Futbol, amb la campanya #ORGULLOSA i

amb tota la visibilitat que li ha donat al futbol femení, podem dir que cada dia fem un

pas endavant i seguim lluitant perquè se’ns escolti, se’ns valori i se’ns doni la oportunitat

que mereixem”.



La jugadora de l’EF Mataró CE Dori Apolo afirma que “el paper de la dona dins del futbol

ha  evolucionat  bastant  en  els  últims  anys,  tot  i  que  encara  queda  molt  per  fer.

Evidentment, però, s’han pujat molts esglaons. I és que l’esport en general és cosa de

dones i d’homes, sempre. Podem jugar a futbol, viure d’això i fer qualsevol cosa, igual

que els homes, i no només en l’esport”.
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https://www.youtube.com/watch?v=Tzu0OZNrROA

